



**Welcome to the Maryland Gospel Church
Online Worship**

**歡迎光臨馬利蘭福音教會
網上敬拜聚會**

Worship Service starts at 10 am EDT Sundays

敬拜聚會時間：

每主日美東時間早上十時正

Zoom Meeting ID : 283-390-5153

Passcode 密碼 : 392766





本主日信息:

哈巴谷的信心之旅

哈巴谷書

講道: 關冠賢 弟兄

翻譯: 余紹奉 姊妹

This Sunday's Message:

Habakkuk's Journey of Faith

Book of Habakkuk

Preacher: Brother Quon Kwan

Interpreter: Sister Rebecca Kwan

崇 拜 程 序

主曆2022年1月30日

領會主席: 李權 弟兄

宣召禱告

主 席

敬拜讚美詩

何師母

牧 禱

牧 長

信 息 **哈巴谷的信心之旅**

關冠賢 弟兄

經 文 **哈巴谷書**

翻譯: 余紹奉 姊妹

回應詩歌

會 眾

三一頌

會 眾

祝 福

牧 長

迎賓、報告

主 席

奉 獻

會 眾

Order of Worship

January 30, 2022

Moderator: Brother Quan Li

Call to Worship

Moderator

Worship Songs

Sister Bin Lin He

Pastoral Prayer

Pastor/Elder

Message **Habakkuk's Journey of Faith**

Brother Quon Kwan

Scripture **Book of Habakkuk** Interpreter: Sister Rebecca Kwan

Response Song

Congregation

Doxology

Congregation

Benediction

Pastor/Elder

Announcements

Moderator

Offering

Congregation

背誦經文 Bible Memory Verse

- 上週背誦經文是：約翰一書 1:3 "我們將所看見、所聽見的傳給你們，使你們與我們相交。我們乃是與父並他兒子耶穌基督相交的。"

Last week's Bible memory verse was 1 John 1:3 "We proclaim to you what we have seen and heard, so that you also may have fellowship with us. And our fellowship is with the Father and with his Son, Jesus Christ."

- 本週背誦經文是：約翰一書 2:1 "我小子們哪，我將這些話寫給你們，是要叫你們不犯罪。若有人犯罪，在父那裡我們有一位中保，就是那義者耶穌基督。"

This week's Bible memory verse is 1 John 2:1 "My dear children, I write this to you so that you will not sin. But if anybody does sin, we have one who speaks to the Father in our defense--Jesus Christ, the Righteous One."

代禱事項 Prayer Items 01-30-2022

1. 請為1月30日開始的 "傳福音同工訓練" 和2月27日開始的 "幸福小組事工" 代禱。

Please pray for the evangelism training starting from 1/30 and Happiness Group Ministry starting from 2/27.

2. 請為感染新冠病毒的家庭代禱。

Please pray for those who are infected with Covid virus.

3. 請為2022年的長執同工們的服事代禱。

Please remember the ministry of 2022 Elder and Deacon Board in prayer.

代禱事項 Prayer Items 01-30-2022

4. 請為一月開始的週五查經和各個小組的聚會代禱。

Please pray for the Friday Bible Study starting in January and the Bible study of each small group.

5. 為美國代禱。

Please pray for the US.

6. 為受逼迫的主內肢體代禱。

Please pray for the brothers and sisters who are under persecutions.

7. 請為每個主日忠心參與各項服事的同工們感恩，並為他們的服事代禱！

We give thanks to the Lord for all coworkers who faithfully serve on Sundays. Please remember their service in prayer !

代禱事項 Prayer Items 01-30-2022

8. 請繼續為身體軟弱的和有需要的肢體代禱，包括：楊修微和兒子胡祐銘、林清源和黃鎮君、趙芳、王潔行的母親、楊守華、劉江倫、巫開明、彭澤寧、高秋秋、蔣姝妍父母、章賢方、何牧師的母親、汪青和家人等。

Please continue to pray for Vivian Yang and Vincent (son), Catherine and Simon Widjaja, Fang Zhao, Jiexing Wang's mother, Shouhua Yang, Solomon Liou, Kaiming Wu, Ephraim Pang, Qiuqiu Gao, Susan Rofe's parents, Xianfang Zhang, pastor He's mother, Nina Wang and family and others.